
Kære Jens Glavind 

Allerød 25. august 2020 

Myndeklubben har modtaget brev/mail fra Pudelklubben med opfordring til donationer til Dansk 
Kennel Klub, brevet er dig sikkert bekendt. 

Myndeklubbens bestyrelse mangler en officiel melding fra Dansk Kennel Klub på, at det er helt i tråd 
med Dansk Kennel Klubs behov samt i hvor stort omfang der er brug for hjælp. 

Vi har endvidere brug for, at Dansk Kennel Klub melder ud, at det er undersøgt, at specialklubbers 
velvillige donationer ikke medfører risiko for at modtagne hjælpepakker fra myndighederne 
beskæres eller skal tilbagebetales, så en velvillig investering fra specialklubber mv. i stedet får den 
konsekvens, at resultatet for Dansk Kennel Klub bliver lig nul eller endnu værre giver færre penge på 
bundlinjen. 

Vi tænker endvidere, at det måske lige er tidligt nok at agere, da der jo er politiske forhandlinger lige 
nu i forhold til coronaens brancherelaterede begrænsninger samt kulturen og sporten, og derfor vel 
kan påvirke hundesporten og dermed Dansk Kennel Klub økonomi? 

Venlige hilsner 

Lars Johansen 
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